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 Zwracam się z zapytaniem dlaczego leki zarejestrowane do leczenia zespołu ADHD 
nie są w Polsce refundowane?  

Jednocześnie wyraŜam protest przeciwko dotychczasowemu pomijaniu tych 
preparatów na listach refundacyjnych i wnoszę o niezwłoczne naprawienie tego błędu, tj. 
zamieszczenie preparatów: Concerta (substancja czynna metylfenidat) i Strattera (substancja 
czynna atomoksetyna) w wykazie leków refundowanych.  

 
 
 
 Medykamenty te są jedynymi zarejestrowanymi w naszym kraju lekami na ADHD. 
Niestety oba są pełnopłatne, dlatego koszt miesięcznej kuracji przekracza moŜliwości 
przeciętnej rodziny (ok. 300 – 500 zł). 

śyjąc w przyjaźni z rodzinami dzieci z ADHD, wiem, jak wielkim trudem jest 
wychowanie dziecka obarczonego nadpobudliwością psychoruchową z zaburzeniami 
koncentracji uwagi. O tym jak duŜe to wyzwanie, jak bardzo moŜe zaburzyć Ŝycie rodzinne, 
nie wie nikt, kto nie zetknął się z taką sytuacją osobiście. Dla wielu dzieci nadpobudliwych 
niezbędną pomocą w terapii jest leczenie farmakologiczne. UwaŜam, Ŝe jako pełnoprawni, 
ubezpieczeni obywatele mają oni prawo do pomocy Państwa w tym zakresie, w formie 
refundacji kosztów terapii lekowej.  

Nie rozumiem, dlaczego do dnia dzisiejszego dzieci z ADHD nie mogą liczyć na 
Ŝadną pomoc ze strony resortu zdrowia!  
 
 Zgodnie z art. 237 par. 1 Kodeksu postępowania administracyjnego (Dz.U. 2000 nr 98 
poz. 1071) oczekuję na odpowiedź w ciągu miesiąca.  
 
 
 
 Łączę wyrazy szacunku. 
 
          


